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Sincere, introverted, focused; self-learning ability, the new knowledge and new technology to maintain a strong interest in learning, the ability to accept new things more; a strong sense of responsibility can be hard, has a strong teamwork and communication skills; more strong resistance capacity, the capacity of self-restraint and adaptability; using C, VB, SQL SERVER, PLC, WINCC done and technology tools such as the actual project, has a certain practical development experience.
真诚、内敛、专注;自学能力强，对新知识、新技术保持着强烈的学习兴趣，接受新事物的能力较强;责任心强，能吃苦耐劳，具有较强的团队合作和沟通能力;较强的.抗压能力、自我约束能力以及应变能力;用C、VB、SQL SERVER、PLC、WINCC等工具与技术做过实际项目，具有一定实际开发经验。
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1.Easy-going and congenial, with a strong sense of responsibility and good team-spirit.
为人谦和友善，做事态度认真，有强烈的责任感和良好的团队精神。
2.Fluent in oral English , with fairly good of reading and writing ability; Speaking authentic Mandarin-Chinese.
英语口语流利，具有良好的英语阅读、写作能力;普通话标准。
3.Having played a couple important roles in the student organizations, honing the interpersonal communication skills and organizational capability.
曾担任学校社团职务，培养了良好的人际交往技巧与组织能力。
4.Having a wide range of hobbies, including oral English, music, movies and literature .
兴趣广泛，喜爱英语口语、音乐、影视以及文学创作。
英文简历中自我评价怎么写3
Good command of Computer skills: familiar with different versions of Windows OS and Office application software, able to program with C and Fortran languages, obtained some experience and understanding about other widely-used software like Autocad, Photoshop, Coreldraw and Dreamweaver.
具有良好的计算机技能，熟悉各类Windows操作系统以及Office系列办公软件，可使用C语言和FORTRAN语言进行编程，对于AUTOCAD、PHOTOSHOP、 CORELDRAW 、DREAMWAVER也有一定的了解和使用经验。
Completed all the courses in the specialized field, obtaining good command of theoretic knowledge and experimental and DIY skill; Very adaptable and Good at leaning.
顺利完成专业课程学习，熟练掌握专业理论知识和实验技能，具有很强的动手能力，善于学习新知识和适应新环境。
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